
                      Referat fra “gademøde”.    Onsdag den 19. Juni 2024  
 
 
 
Deltagere: Karina Gregersen, Lillian Kragelund, ejendomsfunktionær, Lene Winther 
(FællesBo), Rikke Zink. 
Referent: Rikke Zink 
 
 
 
 

1. Vi havde besøg fra Trafikgummi.dk, der viste os de forskellige muligheder, vi har for 
hastighedsdæmpning. 
Valget faldt på, at vi ligger 3 “striber” med vejbump, model “lidt agressiv”. 
De vil ca. blive lagt ved garage nr. 1, ved garage nr. 5 og garage nr. 9. 
Når bumpene ankommer, vil vores ejendomsfunktionær fastgøre bumpene. 
Vi håber i bestyrelsen, at dette vil nedsætte trafikanternes hastighed, for beboernes 
sikkerhed. 

 
2. Vedrørende koda-afgift. 

FællesBo har undersøgt sagen, og der må spilles musik i Slap a`, uden vi skal 
betale. 


